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Protokół Nr 7.2017 

z posiedzenia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu 

odbytego w dniu 17 sierpnia 2017 r. 

godz. 13:00 

 

W posiedzeniu Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu uczestniczyło 7 

członków komisji na ogólną liczbę 8 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 

1 do niniejszego protokołu. Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie 

z załącznikiem nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Posiedzenie otworzył i przewodniczył jego obradom pan Alfred Skura – Przewodniczący 

Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu, który powitał zarówno członków 

komisji, jak i osoby zaproszone. Następnie stwierdził prawomocność obrad. Nieobecna 1 osoba 

– pan Jacek Dwojak. Nieobecność usprawiedliwiona przez Przewodniczącego posiedzenie. 

 

Pan Przewodniczący powiedział, iż wszyscy otrzymali projekt porządku posiedzenia. 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027; 

b) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r.; 

c) udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego; 

d) nadania Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie; 

e) zmiany uchwały w sprawie podziału środków finansowych przekazanych przez Prezesa 

Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku na 

realizację zadań. 

3. Sprawy organizacyjne. 

4. Zamknięcie posiedzenia.   

 

 Następnie pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi bądź inne propozycje. 

   

Wobec braku uwag zapytał kto jest za przyjęciem w/w porządku posiedzenia. 

W/w porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji. 

„Za” – 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 

posiedzenia bez odczytywania. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

„Za” – 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymało się” – 0 głosów. 
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Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.2. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do 

przygotowanego projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2017 – 2027. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany i stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

 „Za” - 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

b) zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do 

przygotowanego projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany i stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

 „Za” - 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

c) udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Świętokrzyskiego. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do 

przygotowanego projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany i stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

 „Za” - 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 
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d) nadania Statutu Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Opatowie. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do 

przygotowanego projektu uchwały w sprawie nadania Statutu Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Opatowie. 

Głos zabrał pan Wacław Rodek, który zapytał następują duże zmiany. 

 

Pani Katarzyna Ambryszewska - kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 

w Opatowie wyjaśniła, że zaproponowane zmiany są m.in. wynikiem kontroli 

przeprowadzonej w marcu br. przez Świętokrzyski Urząd Wojewódzki Wydział Polityki 

Społecznej i Zdrowia, która wykazała, że w statucie jednostki nie ma zapisów dot. 

realizacji zadań zleconych z zakresu administracji rządowej, jak również zadań powiatu 

w zakresie rehabilitacji społecznej osób niepełnosprawnych realizowanych przez 

Centrum. Dodała ponadto, iż w przedłożonym projekcie uchwały zaproponowano 

rozszerzenie, usystematyzowanie i ujednolicenie zapisów obejmujących zadania własne 

powiatu tj. dodano zapis dotyczący organizowania szkoleń dla rodzin zastępczych, 

prowadzących rodzinne domy dziecka i dyrektorów placówek opiekuńczo – 

wychowawczych typu rodzinnego oraz kandydatów do pełnienia funkcji rodziny 

zastępczej, prowadzenia rodzinnego domu dziecka lub pełnienia funkcji dyrektora 

placówki opiekuńczo – wychowawczej typu rodzinnego, a także zapis dotyczący 

„organizowania wsparcia dla rodzinnej pieczy zastępczej, w szczególności przez 

tworzenie warunków do powstania: a) grup wsparcia, b) specjalistycznego poradnictwa. 

Pani kierownik oznajmiła również, że dodano zapis o szkoleniu i doskonaleniu 

zawodowym kadr pomocy społecznej z terenu powiatu opatowskiego zgodnie z zapisami 

ustawy o pomocy społecznej. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania do przygotowanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

 „Za” - 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

e) zmiany uchwały w sprawie podziału środków finansowych przekazanych przez 

Prezesa Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

w 2017 roku na realizację zadań. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do 

przygotowanego projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie podziału 

środków finansowych przekazanych przez Prezesa Zarządu Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2017 roku na realizację zadań. 

 

Głos zabrała pani kierownik Katarzyna Ambryszewska, która powiedziała, że doszło do  

pomyłki Głównego Urzędu Statystycznego zaistniałego przy zliczaniu osób 
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niepełnosprawnych na terenach wszystkich powiatów. W związku z powyższym 

wpłynęło pismo od Prezesa Zarządu Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych informujące o wysokości środków PFRON przypadających dla 

powiatu opatowskiego w 2017 r. Dlatego też proponuje się przeznaczyć wysokość 

dodatkowych środków wynikających z ponownie dokonanego przez PFRON podziału 

w wysokości 4.919,00 zł na dofinansowanie likwidacji barier architektonicznych 

w komunikowaniu się i technicznych na wnioski indywidualnych osób 

niepełnosprawnych (dzieci i dorośli (art. 35 a ust. 1 pkt 7 lit. d ustawy). Dodała, że środki 

finansowe przyznane przez PFRON należą do tzw. środków pozabudżetowych i są 

corocznie określane według algorytmu, a uzgodnienie przeznaczenia otrzymanych 

środków, nie ma wpływu na budżet powiatu.  

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś ma pytania do przygotowanego projektu uchwały. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu uchwały. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został  jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany i stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 Udział w głosowaniu wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 8. 

 „Za” - 7 głosów, „przeciw” – 0 głosów „wstrzymało się – 0 głosów. 

 

Wobec wyczerpania bieżącego punktu posiedzenia pan Przewodniczący poinformował 

o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.3. Sprawy organizacyjne. 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie 

posiedzenia. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Maria Serwinowska, która powiedziała, że chciałaby zgłosić 

wniosek dotyczący budowy chodnika w miejscowości Wojnowice. Przypomniała, iż wniosek 

w tejże sprawie zgłaszał już wcześniej radny Ryszard Łucki. Dotychczasowe prace były 

robione małymi nakładami finansowymi tj. wzmocnienie pobocza poprzez wysypanie tłucznia. 

Skutek jednak jest taki, że przejeżdżające tym odcinkiem drogi tiry zniszczyły pobocze. 

Dodała, iż prosi by w miarę możliwości przymierzyć się do realizacji w/w zadania. 

Kontynuując pani Serwinowska zwróciła się do obecnego na posiedzeniu pana Grzegorza 

Pietrzyka – Z- cy Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych prosząc o obcięcie drzew 

i odrastających gałęzi na terenie gminy Iwaniska przy ul. Rakowskiej. 

 

Głos zabrał również pan Ryszard Łucki, który powiedział, że na drodze od kamieniołomu do 

m. Planta pobocze faktyczne zostało usypane, ale niestety zostało rozjeźdżone, dlatego też 

prosi o dosypanie tłucznia. 
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Następnie głos zabrał pan Wicestarosta Gustaw Saramański, który zaproponował, aby Zarząd 

Dróg Powiatowych porozmawiał z kierownictwem kamieniołomu w celu dowozu kruszywa, 

natomiast pracownicy jednostki zajmą się jego rozgarnięciem. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby jeszcze zabrać głos. 

 

Głos zabrał pan Wacław Rodek, który zapytał czy są już jakieś informacje nt. budowy 

obwodnicy Opatowa. 

 

Odpowiedzi na powyższe udzielił pan Wicestarosta, który poinformował, że na chwilę obecną 

opracowane zostały 3 warianty tras obwodnicy i budowa węzłów drogowych: 

1) Marcinkowice – Okalina – Tomaszów – Opatów I – Oficjałów; 

2) Marcinkowice – Okalina – Opatów I – Opatów II – Oficjałów; 

3) Czerników I – Czerników II – Tomaszów – Opatów I – Oficjałów. 

Dodał, iż w w/w sprawie obywają się konsultacje społecznych, które pomogą w wybraniu 

najlepszego rozwiązania dla kierowców i mieszkańców. 

 

Pan Przewodniczący ponownie zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w realizowanym punkcie 

posiedzenia. 

      

Wobec braku dalszych głosów pan Przewodniczący poinformował o przejściu do realizacji 

ostatniego punktu posiedzenia.   

 

Ad.4. Zamknięcie posiedzenia. 

Pan Przewodniczący podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie 

komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu. 

Na tym posiedzenie zakończono (godz. 13:12). 

 

Protokołowała: 

mgr Justyna Zdyb   

Przewodniczący Komisji 

rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu 

 

/-/Alfred Skura 

 

 

 

 

 

 


